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Kövér László
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

,,Hogyan alakulna Magyarország jövője, önálló határvédelmi rendszerének feladása
esetén?" címmel az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (11.24.) OGY határozat
124.§ (1) bekezdése alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Pintér Sándor belügyminiszter
úrhoz.

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarország Európában elsőként kezdte meg az illegális migrációval szembeni védekező

mechanizmusainak kiépítését. A Kormány számára már 2015-ben feltűnt, hogy az először

százával, majd ezrével, végül pedig tízezrével érkező embertömegek koordinálatlan beáramlása

nem jelenthet jót, sem hazánk, sem Európa számára. Emlékezzünk vissza együtt azon rettenetes

időkre, mikor dokumentumok nélküli emberek tízezrei tarolták le földjeinket, hagytak maguk

után szeméttel teli, helyenként fertőző környezetet és foglalták el köztereinket, útjainkat vagy

éppen autópályánkat. Magyarország Kormányának nem volt más választása, azonnali hatállyal

meg kellett teremtse az ország jogi, műszaki és fizikai védelmi rendszerét. Hazánk és a

Schengeni-övezet külső határainak védelme nem csupán a magyar, de az európai emberek

biztonságát is szavatoló intézkedéssorozat volt, amelyre százmilliárdokat áldoztak a magyar

emberek.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az illegális migrációval szemben folytatott több éves sikeres és eredményes küzdelem azonban

veszni látszik. A kiválóan kialakított és már számtalan esetben bizonyított határvédelmi

rendszerünket Brüsszel egyik-napról a másikra lebontaná és ránk erőltetné az Európai Unió



valamennyi más pontján kudarcot vallott határvédelmi politikát. Habár egyre több a

felháborodás Európa szerte, az Európai Unió jelenlegi terve mégis a Merkel-i

,,willkommenskulturt" erőltetné a rá a tagállamokra.

Tisztelt Miniszter Úr!

A hétköznapok embere komoly aggodalommal kíséri figyelemmel a nemzetközi eseményeket

és csak bízni tud benne, hogy Magyarország képes lesz továbbra is kiállni a magyar emberek

és a magyar családok védelme mellett. Felmerül azonban a kérdés, hogy hogyan alakulna

Magyarország jövője, önálló határvédelmi rendszerének feladása esetén?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2018. szeptember 21.
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